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1948 óta ünnepelünk Magyarországon Nőnapot. (A világ 
1917 óta tartja számon.) 
Szép hagyomány, hogy a Férfiak virággal köszöntik ezen 
a napon a Nőket. A legtöbb virág mellé jut egy kis figyel-
messég, kedvesség is. A virág egy szimbólum, amely képes 
arra is, hogy a szavak helyett beszéljen. Ennek ellenére én 
arra biztatok minden Férfit, hogy fogalmazzon meg pár 
gondolatot, ami kifejezi azt, amit a szeretett Nő iránt érez. 
A gyerekek mintát követnek, és ha egy kisfiú látja időről 
időre, hogy a körülötte lévő felnőtt férfiak pár gondolattal 
fűszerezik a virágot, akkor Ő is így fog tenni. Mielőtt azon-
ban nagyon rendhagyóra sikeredne a köszöntőm…
Kedves Nőtársaim! 
Mindünknek azt kívánom, hogy éljük meg ezt a napot 
Nőként! Engedjünk meg magunknak olyan dolgokat, amit 
már régóta tervezünk! 
Március 08-án, a Nemzetközi Nőnapon, legyünk csak 
NŐK!
Szeretettel, 

Nagy Andrásné
polgármester

Aranyosi Ervin:

Nőnapra

Egy szál virág, pár kedves szó,
– apró gesztus – ma ezt kapod.

Kívánom én, legyen ilyen,
mosollyal telt minden napod!
Férfinak Te, a szerelem vagy,

a gyermeknek, a jó anya,
– Mint madárnak a puha fészke –

tőled van boldog otthona.
Engedd hát meg, hogy megköszönjem,

s legyen boldog minden napod!
Igyekszem rád jobban figyelni,
– kívánok boldog NŐNAP-ot!
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Március a tavasz első hónapja. 
A természet ébredésének kez-
dete. A kerti munkák kezdeté-
nek időszaka. Mondhatnánk, 
hogy újult erővel látunk neki 
a feladatainknak az önkor-
mányzatnál is, de ez nem len-
ne helytálló kijelentés, hiszen 
nem érzékeltük, hogy télen 
kevesebb munkánk volt. Pá-

lyázatok beadása, előkészítése, folyamatban lévő 
pályázati munka. Azok a dolgok, melyek a napi 
rutinfeladatok mellett sok időt vesznek igénybe.
Aki követi a lehetőségeket, az látja, hogy egye-
lőre az idén sem vagyunk elkényeztetve pályá-
zatokkal. Nekünk mégis sikerült két pályázati 
forrást találni. Az egyik az óvoda fűtéskorszerű-
sítésére ad lehetőséget, a másik pedig az összes 
intézményünk humánerőforrás fejlesztésére. 
Mindkét pályázat beadásra került. A tél folyamán 
több dolog is megvalósult saját forrásunkból. Az 
újonnan vásárolt szolgálati lakásban megtörtént 
a fürdőszoba felújítása és tisztasági festésre is 
sor került. Új kazán került beszerelésre az orvo-
si rendelőben. A körzeti megbízotti iroda helyet 
kapott a Polgármesteri Hivatalban. A Helyőrségi 
Művelődési Otthonban korszerűbb és energiata-
karékosabb világítás lett, és két új gáztűzhely is 

beszerelésre került. Tisztasági festésre került sor 
a Művelődési Ház több kisebb helyiségében. Az 
óvodai csoportszobák ablakaira redőnyöket sze-
reltek. Folyamatos a közterületeink karbantar-
tása. Rendszeresen javítjuk a külterületi útjaink 
minőségét és a nem szilárd burkolattal rendelke-
ző belterületi útjainkat is. Sajnos, azt mindany-
nyian tudjuk, hogy ez nagyban időjárásfüggő, így 
nem mindig sikerül. 
Pályázati lehetőségek hiányában sem lehet az 
intézményeinket elhanyagolni, így ha jó gazdái 
akarunk lenni intézményeinknek és a település-
nek, akkor a saját forrásból történő fejlesztések 
elkerülhetetlenek.

NAGY ANDRÁSNÉ
polgármester
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Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képvise-
lő-testülete 2024. január 30-án rendkívüli ülést tar-
tott. Az ülésen 3 határozat (1-3/2024. (I.30.) és 2 ren-
delet született.  A testületi ülés nyilvános, polgárok 
által megtekinthető jegyzőkönyve alapján, az ülé-
seken hozott határozatok kivonatait az alábbiakban 
közlöm.
A Képviselő-testület:
Ellenszavazat nélkül elfogadta:
• 1.) Az önkormányzat 2024. évi költségvetéséről 

szóló önkormányzati rendeletet, melynek mérleg-
adatai az újság jelenlegi számában közzétételre 
kerülnek.

• 2.) A szociális ellátásról szóló önkormányzati ren-
delet módosítását.

• (Fenti rendeletek teljes tartalommal megtekinthe-
tők az önkormányzat honlapján és a hivatal hirde-
tőtábláján.)

• - Ellenszavazat nélkül döntött a Külterületi helyi 
közutak fejlesztése tárgyú támogatás útépítési 
kivitelezési munkáival kapcsolatban lefolytatott 
közbeszerzési eljárás eredményéről és ellenszava-
zat nélkül elfogadta a nyertes kivitelező ajánlatát.

• - Ellenszavazat nélkül döntött a Külterületi helyi 
közutak fejlesztése tárgyú támogatás útfelújítási 
kivitelezési munkáival kapcsolatban lefolytatott 
közbeszerzési eljárás eredményéről és ellenszava-
zat nélkül elfogadta a nyertes kivitelező ajánlatát.

• - Ellenszavazat nélkül döntött, hogy Önkormány-
zatunk a TOP Plusz-3.1.3-23 kódszámú „Helyi 
humán fejlesztések” pályázati kiírásra pályázatot 
nyújtson be.

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képvise-
lő-testülete 2024. február 20-án munkaterv szerin-
ti ülést tartott. Az ülésen 9 határozat (4-12/2024. 
(II.20.) és 1 módosító rendelet született.  A testületi 
ülés nyilvános, polgárok által megtekinthető jegyző-
könyve alapján, az üléseken hozott határozatok ki-
vonatait az alábbiakban közlöm.
A Képviselő-testület:
• Ellenszavazat nélkül elfogadta a polgármester be-

számolóját a két ülés között tett fontosabb intéz-
kedéseiről.

• Ellenszavazat nélkül elfogadta
• 3.) Táborfalva Településrendezési eszközeinek 

módosítását
• (Fenti rendelet teljes tartalommal megtekinthető 

az önkormányzat honlapján és a hivatal hirdető-
tábláján.)

• Ellenszavazat nélkül döntött arról, hogy a nagyköz-
ségben működő civil és egyéb szervezetek műkö-
désének elősegítésére és rendezvényeinek támo-
gatására az idei évben is pályázat kerül kiírásra.

• Ellenszavazat nélkül döntött arról, hogy a 2024. 
augusztus 21-23 közötti, valamint a 2024. de-
cember 23-a és 2025. január 03-a közötti időszak 
munkanapjaira a polgármesteri hivatalban igazga-
tási szünetet rendel el. Az igazgatási szünet alatti 
ügyfélfogadás rendjéről az adott időszak előtt tá-
jékoztatjuk a lakosságot.

• Ellenszavazat nélkül elfogadta a polgármester 
2024. évi szabadság- ütemtervét.

• Ellenszavazat nélkül elfogadta Táborfalva sportfej-
lesztési koncepcióját.

• Ellenszavazat nélkül elfogadta Táborfalva Helyi 
Esélyegyenlőségi Programját.

• Megvitatta a Szociális étkezés biztosítása Tábor-
falva településen tárgyban kiírt beszerzési eljárás 
keretében beérkezett ajánlatokat és ellenszavazat 
nélkül az eljárás nyertesének az Eatrend Kft-t sza-
vazta meg.

Egyebek napirendi pont alatt Polgármester Asszony 
tájékoztatta a Képviselőket az Örkény és Térsége 
Mentőalapítvány támogatási kérelméről (400.000 Ft), 
mely szerint a támogatási összegből a mentőautó esz-
közkészletét szeretnék fejleszteni egy betegellenőrző 
monitorral.
• A Képviselő-testület ellenszavazat nélkül elfogad-

ta az Örkény és Térsége Mentőalapítvány 400. 000 
Ft-tal történő támogatását.

Tájékoztatta továbbá a Képviselő-testületet új anya-
könyvi páncélszekrény beszerzéséről, illetve, hogy 
az Önkormányzat és intézményeinek adatvédelme 
érdekében az Önkormányzat szerződést köt a Közin-
formatika Nonprofit Kft-vel az adatvédelmi feladatok 
ellátására.
Tájékoztatom kedves lakosainkat, hogy az önkormány-
zat honlapján (www.taborfalva.hu) megtekinthetik a 
Képviselő-testület nyilvános üléséről készült jegyző-
könyveket, a hatályos rendeleteket. A „Közérdekű 
információk” cím alatt közzétételre kerülnek többek 
között az önkormányzat 5 M Ft feletti szerződései, a 
közbeszerzési eljárások kiírása, azok eredményei.
A Képviselő-testület soron következő ülését 2024. 
március 26-án tartja, melyen minden érdeklődőt sze-
retettel vár.

HÁFRA LÁSZLÓ
jegyző 

Ülésezett a Képviselő-testület
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ÚJSZÜLÖTTEK
Spiegelberger Tamás
Szülők: Fabricsek Anita és Spiegelberger Tamás
Kecskés Kevin Eliot
Szülők: Nagy Viktória és Kecskés Gyula
Lajkó Nevin
Szülők: Zarnócz Eugénia és Lajkó Marcell
Zsigár Ervin
Szülők: Zsigár Anita és Lakatos Tamás
Balogh László Botond
Szülők: Ágoston Bettina és Balogh László
Shoker Zoé
Szülők: Kiss Edina és Amminder Shoker Single
Torma Maxim Ádám
Szülők: Szabó Bernadett és Torma Tibor
Bánszki Péter Milán
Szülők: Bánszki Adrienn és Balogh Elemér
Csonka Emese Renáta
Szülők: Erdős Renáta és Csonka Csaba András
Tóth Heléna Hanna
Szülők: Tóth Lívia Anita és Buda Benjámin
Kiss Csilla Georgina
Szülők: Kiss Georgina és Zsinkó Dávid
Podmaneczki Zélia
Szülők: Nagy Alexandra Csilla és Podmaneczki Tamás
Ubornyák Mercédesz
Szülők: Safranyik Mercédesz és Ubornyák József
Gombár Elena
Szülők: Vajai Dzsenifer és Gombár Richárd
Baranyi Léna Szófia
Szülők: Baranyi Mónika és Balogh Imre
Csiszton Árpád Zoltán
Szülők: Hatvani Mária Erika és Csiszton Árpád István
Kóré Zejnep
Szülők: Balogh Angéla és Kóré Attila
Gaspar Imre
Szülők: Gaspar Mihaela Dóra és Dana Imre
Szabó Laura Kamilla
Szülők: Cseke Orsolya és Szabó Adorján

A gyermekeknek és szüleiknek jó egészséget 
kívánunk!

HÁZASSÁGOT KÖTÖTTEK
Arláth István és Horváth Kinga Henrietta
2023.09.08.
Béres Norbert és Nagy Krisztina Teréz
2023.10.06.
Ludányi Attila István és Berki Erika Terézia
2023.10.06.
Pinczér Csaba és Deli Mónika
2023.10.11.
Tóth Mihály Ákos és Caldaras Vanessa Melania
2023.10.21.
Szilágyi Attila és Szűcs Rozália Borbála
2023.11.06.
Országh Ferenc és Nagy K. Brigitta
2023.12.19.

Sok boldogságot kívánunk!

ELHUNYT SZEMÉLYEK
élt

Tóth Csaba    55 évet
Szabó Lászlóné Berényi Terézia 89 évet
Konyári Ferencné Kubik Mária 78 évet
Poczai József    79 évet
Horváth Tamás György   65 évet
Kravecz István    46 évet
Bánfi Ernőné szül. Rakita Irén  82 évet
Paskó-Kun Tímea 36 évet
Virág József    75 évet
Vogyák János    68 évet
Süveges Elemérné Ozsváth Gabriella 70 évet
Vásáreczki Istvánné Farkas Anna Mária 86 évet
Kanyik István    87 évet
Balázs Lajosné szül. Gecser Éva  77 évet
Kovács Lászlóné szül. Gecser Ilona 75 évet
Demkovics Józsefné Papucsek Klára Éva 75 évet
Nagy István    77 évet

Osztozunk a családok gyászában!

NÁDRÓ-GÁBOR NIKOLETT
anyakönyvvezető

ANYAKÖNYVI HÍREK 2023.
augusztus – december
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Nagyon sok panasz érkezik be hozzám nap mint nap 
a Közút kezelésében lévő, illetve saját útjaink álla-
potával kapcsolatban egyaránt. Érzékelhető, hogy 
a település jelentős részén nagy változáson ment 
keresztül az úthálózat, ugyanakkor vannak még hiá-
nyosságok ebben a tekintetben. Keressük a pályáza-
ti megoldásokat is, folyamatosak az egyeztetések.
Látható és érzékelhető, hogy a kátyúzás félmegol-
dás, csak ideig-óráig tart ki. Rengeteg a panasz a 
Kossuth Lajos utca teljes hosszára, hogy verseny-
pályának használják. Heti szinten érkezik az igény, 
hogy állandó mérési pontot létesítsünk, hátha a fo-
lyamatos sebességmérés és a sok bírság megoldás 
lesz. Fél éve tárgyalunk erről az illetékes hatóságok-
kal, a költsége 7-8 millió forint. (Persze, Dabason 
van, de egy városi költségvetést ne hasonlítsunk a 
miénkhez!) Erre az utcára, és az összes többi olyan 
útra, ahol Volánbusz-járat van, fekvőrendőr kihe-
lyezése tilos. Az Iskola utca azon szakaszán, ahol az 
általános iskola főbejárata van, két pontra tettünk 
fekvőrendőrt, hogy a gyerekek biztonságosabb kö-
rülmények között közlekedjenek. Nem sokkal a kihe-
lyezés után már kaptuk a kérést, hogy szedjük össze, 
hiszen az autósok kikerülik, és emiatt tönkremegy 
az út széle. Az Arany János út, a Dózsa György út 

és a Rákóczi út egy szakaszának lakói teljes joggal 
vannak felháborodva az út minősége miatt. Nagyon 
remélem, hogy hamarosan ezek felújítása is meg-
történik! Azonban az Arany János útról érkeznek a 
kérések, hogy fekvőrendőrt szeretnének, mert bi-
zony az út a minősége ellenére is versenypálya.
Nos, kedves Olvasók! Néha bizony, tanácstalanok 
vagyunk… Tegyünk-e lépéseket az útburkolat minő-
ségének javítása érdekében? Forduljunk-e a Közút-
felügyelethez? Biztosan jó-e, ha értékes pályázati 
lehetőségeket erre fordítunk?
Kedves Úton Járó és Közlekedő Lakosok! Nem pró-
bálnánk meg egy falusias, csöndes, normális tem-
pójú közlekedést? Egy udvarias, gyerekeket, időse-
ket, kerékpárosokat, gyalogosokat védő közlekedési 
morált közvetíteni egymás felé?

NAGY ANDRÁSNÉ
polgármester

Költsünk útfelújításra sok milliót?

Közművelődésünk háza tájáról
A pandémia elmúltával örömmel tapasztaltuk, hogy a 
község lakosai egyre nagyobb létszámban látogatják 
programjainkat. Ezen fellelkesülve Bencével, Évával 
és Gabival, 2024-ben terveztünk és szervezünk olyan 
rendezvényeket, amelyekről reméljük, hogy hagyo-
mánnyá válnak. Ilyen a Nőnap, az Egészségügyi Világ-
nap és a Gyermeknap. Az Örkényi Rendőrőrssel közös 
programként rendszeresen megtartásra kerül majd a 
közbiztonsági fórum is, amely mindig időszerű és ak-
tuális témában látja el jó tanácsokkal a hallgatóságot. 
Minden programot időben meghirdetünk, a civil szer-
vezeteknek meghívót küldünk. A hirdetőtáblákra pla-
kátokat teszünk ki. Sajnos, az utóbbi időben azt tapasz-
taltuk, hogy a hirdetőtáblákról eltűnnek a plakátok, 
valaki sportot űz abból, hogy letépkedi. A programok 
azért vannak, hogy a lakosságnak kulturált szórakozási 
lehetőséget biztosítsunk, hogy az emberek találkozza-
nak egymással, tudjanak beszélgetni és egy kicsit jól 
érezni magukat. A Facebook nagyon jó közvetítő csa-
torna, de azért sokan olvassák a hirdetőtáblákat is.
Továbbra is mindenkit szeretettel várunk!
Kérünk mindenkit arra, hogy kövesse online felülete-
inket, ahol hirdetjük, a titokzatos plakátszaggatót pe-
dig arra kérjük, hogy ha őt ezek a programok nem ér-
deklik, legalább hagyjon másokat tájékozódni felőlük!

NAGY ANDRÁSNÉ
polgármester

Sevecsek Mihályné Gecser Erzsébet
Tavaszodik

A levegő áttetszően varázslatos.
A napsütés ígéretes, s ez csodálatos.

Az élő sövényen fakadoznak a rügyek.
Ők nem csinálnak belőle nagy ügyet.

Nyiladoznak már kis virágcsoportok.
A Nap ébredező sugarai csillogó foltok.

Szólnak a szűnni nem akaró madárdalok.
Csiklandoz a mosoly, az allén ballagok.

Még elég zsenge az új tavasz.
Nem férfi még, csak kamasz.

A télnek még egy-két foga maradt.
Ezért látunk esetleg szállingózó havat.

Helyi irodalom
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Horacél Kft.
A GINOP_PLUSZ-1.2.3-21. pályázati lehetőség 
keretében a Horacél Acélkereskedelmi és Szer-
kezetgyártó Kft. támogatást pályázott és nyert. 
A fejlesztés célja egyrészt a meglévő eszközök 
bővítése kiegészítő berendezésekkel, amely új 
termékek előállítására teszi képessé, másrészt 
további termelő eszközök beszerzése a gyártási 
vertikum bővítése céljából. A fentieket kiegészíti 
egy megújuló energetikai beruházás, egy szerve-
zetfejlesztési tanácsadás és egy képzés, amely a 
fejlesztendő tevékenységet segíti. 
A projekt záró rendezvényére 2024. március 
1-jén 14.00-órakor került sor. Ennek keretében 
megtekintettem a beruházást és tájékoztatást 
kaptam a cég működéséről is. 
További jó egészséget, sok sikert kívánok a Hora-
cél Kft. munkájához!

NAGY ANDRÁSNÉ
polgármester

Könyvtári hírek
Kedves Olvasók és Felhasználók!
Az alábbiak szerint várjuk Önöket a könyvtár 
nyitvatartási idejében:
hétfő: 10-18 óráig nyilvános könyvtári nap)
kedd: 12-16 óráig (iskolai könyvtári nap)
szerda: ZÁRVA
csütörtök: 10-18 óráig (nyilvános könyvtári nap)
péntek: 12-16 óráig (iskolai könyvtári nap)
A könyvtári munka és a szolgáltatások megfe-
lelő színvonalú biztosítása érdekében kérem a 
fenti nyitvatartási rend megtartását az alábbiak 
figyelembe vételével:
• iskolai könyvtári napokon csak az iskola ta-
nulói, pedagógusai, dolgozói látogathatják a 
könyvtárat >> bejárat a csarnok felől;
• nyilvános könyvtári napokon a lakosság láto-
gathatja a könyvtárat >> bejárat az Árpád utca 
felől.
A fenti nyitvatartási rend a tanév időszakára 
vonatkozik, tanítási szünetben a teljes nyitva-
tartási időben várjuk Olvasóinkat, bejárat az 
Árpád utca felől.
(A betegség, szabadság vagy egyéb akadályo-
zó tényezők miatti változásokról elsősorban a 
könyvtár honlapján és facebook oldalán tud-
nak tájékozódni.)
Minden olvasót és felhasználót szeretettel 
várunk!

Új könyveinkhez kedvcsináló, ismertetések és vé-
lemények az alábbi elérhetőségeken találhatóak:
moly.hu: https://moly.hu/tagok/taborfalva_
konyvtara/polcok
honlapon: www.taborfalva-konyvtar.hu 
facebook: Táborfalva Nagyközségi és Iskolai 
Könyvtára
Remélem, MINDENKI talál kedvére valót! :-)

SINKA NIKOLETT
könyvtáros

Nagyközségi és Iskolai Könyvtár
Cím: 2381 Táborfalva, Iskola u. 7.
Telefon: +36 29 382-952
E-mail: konyvtar@taborfalva.hu
Honlap: https://www.taborfalva-konyvtar.hu
Online katalógus: http://0912.netlib.hu/kata-
logus/
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A Táborfalvai Polgármesteri 
Hivatal munkatársai

NÁDRÓ-GÁBOR NIKOLETT
 anyakönyvvezető

- Mióta dolgozol ebben a munka-
körben?
- 2022. január 1-je óta dolgo-
zom a Polgármesteri Hivatalban

- Milyen feladatokat látsz el?
- Munkaköröm eléggé szerte-
ágazó, anyakönyv, hagyatéki 

ügyintézés, közterületekkel összefüggő feladatok, ál-
lattartással és állatvédelemmel kapcsolatos feladatok.

- Ezeknek a feladatoknak az ellátásához milyen szak-
irányú végzettséggel rendelkezel? Hogy választottad ezt 
a foglalkozást, úgy gondolom, szociálisan érzékeny, se-
gítőkész személyiség tudja jól ellátni ezt a munkakört.
- Szociális érzékenységem a neveltetésemből is fakad, 
édesanyám is szeretett segíteni másokon, és ebbe 
engem és négy testvéremet is bevont. Pándon nőt-
tem fel, itt jártam ki az általános iskolát, ezt követően 
Nagykőrösön folytattam tanulmányaimat az Arany Já-
nos Református Gimnáziumban, majd a Károli Gáspár 
Református Egyetemen, ahol 2013. január 24-én és 
27-én sikeres államvizsgákat tettem szociális munka 
és diakónia szakon. Úgy gondolom, tanulmányaim 
alatt nagyon sok olyan dolgot tanultam, amit jelenlegi 
munkám során is kamatoztathatok. 2022-ben sikeres 
anyakönyvi szakvizsgát tettem, eközben pedig hagya-
téki képzéseken vettem részt. Mindezek mellett úgy 
érzem, feltétlenül meg kell említenem a Polgármes-
teri Hivatal dolgozóit, a kollégáimat és feletteseimet, 
akik rengeteg szakmai segítséget nyújtottak. Nélkülük 
minden nehezebb lett volna.

- Mit szeretsz a munkádban? Igazi kihívás lehet, szó 
szerint a bölcsőtől a koporsóig jelen lenni az ügyfelek 
életében, hiszen a születés, a házasságkötés, az elha-
lálozás mind-mind meghatározó esemény az emberek, 
családok életében. Hatalmas érzelmek, öröm, fájdalom, 
és ebben jelen kell lennie az anyakönyvvezetőnek, em-
pátiával, együttérzéssel, ugyanakkor higgadtan, a törvé-
nyes rendet betartva, korrekt ügyintézéssel. Hogy éled 
meg ezt?
- Így van, kihívás és sokszor lelkileg is megterhelő 
feladat jelen lenni az ügyfelek életében a bölcsőtől 
a koporsóig. Megterhelő lelkileg inkább a hagyatéki 
ügyintézés, hiszen, mint magánember teljesen 
átérzem fájdalmukat, és hogy milyen nehéz sza-
kaszban van az életük. Végzettségemből fakadóan 
megtanultam a gyászfeldolgozás szakaszait, hogy 
hogyan forduljak az emberek felé empatikusan. 
Nem sürgetem a hozzám forduló embereket, igyek-
szem mindenkit meghallgatni és könnyebbé tenni 
az ügyintézést számukra.

- Mit tapasztalsz? Vannak elvárásaik az ügyfeleknek az 
anyakönyvvezetővel kapcsolatban?
- Igen, vannak elvárásaik az ügyfeleknek. Gyorsaságot, 
pontosságot várnak el. Előbbi nagyon sokszor nem 
csak rajtam múlik, és minden egyes ügynek a folya-
matait végig kell járni, ami sokszor nem kis időbe telik. 
Utóbbit pedig igyekszem a legjobb tudásom szerint 
végrehajtani.

- Az elektronikus ügyintézés mennyire meghatározó a 
munkádban? Hol és milyen formában jelenik meg a sze-
mélyes ügyintézés?
- Az elektronikus ügyintézés egyelőre még nem meg-
határozó a munkámban, hiszen szinte az összes terü-
letemen szükség van a személyes kontaktra.

- Mióta élsz Táborfalván? Milyennek látod a települést?
- 2018 augusztusa óta élek Táborfalván, a férjem 
táborfalvi lakos, házasságkötésünk óta élek itt 
férjemmel és két kislányommal. Táborfalva nyugodt, 
barátságos település.

- Milyen terveid vannak?
- Szeretnék fejlődni, szakmailag még nagyobb tudásra 
szert tenni.

- További sikeres munkát kívánok! Köszönöm szépen a 
beszélgetést!

PETŐ GABRIELLA
műszaki főreferens
- Mióta dolgozol ebben a munka-
körben?
- 2023 szeptember 4-e óta töl-
töm be a munkakört, amelyet 
korábban Háfra László Jegyző 
Úr végzett.

- Milyen feladatokat látsz el?  
- Építésügyi, közlekedésügyi és 
környezetvédelmi feladatokat, 

honvédelmi és polgárvédelmi igazgatási feladatokat. 
Munkakörömhöz tartoznak a mezőgazdasági ügyekkel 
kapcsolatos teendők, a kiadott engedélyek nyilvántar-
tása, valamint közreműködöm a társasházak törvé-
nyességi felügyeletében. Összetett, szerteágazó mun-
kakör, szükséges a jogszabályok naprakész ismerete.

- Ezeknek a feladatoknak az ellátásához milyen szakirá-
nyú végzettséggel rendelkezel?
- Műszaki és gazdasági diplomán van. Tanulmá-
nyaim és munkatapasztalatom során átfogó isme-
reteket szereztem műszaki, pénzügyi és gazdasági 
vagy akár - a szükséges szinten -, jogi és ügyvite-
li területen. Végzett társasházkezelő vagyok, így 
az ingatlanokkal és a társasházak működésével 
kapcsolatos problémák kezelésében is segítséget 
tudok adni… HR szervező és vezető képesítésem 
úgy gondolom, a személyes ügyfélkapcsolatoknál, 
az ügyfelekkel való együttműködésben nyújt 
segítséget. Munkámhoz szükséges a közigazgatási 
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alapvizsga és majd a szakvizsga megszerzése, 
amely idén esedékes, illetve a polgárvédelmi re-
ferens képzés elvégzése is előttem áll. Ezen isme-
retek megszerzésével még hatékonyabban tudom 
majd munkakörömet betölteni. Számomra a tanu-
lás sosem jelentett problémát, szeretek új dolgo-
kat megismerni, képezni magam, és új területeken 
megmérettetni magam, a kihívásokat kedvelem.

- Mit szeretsz a munkádban?
- Szakmailag a közigazgatás nekem új terület, mivel a 
vállalati szférában dolgoztam eddig. Ez egyrészről ki-
hívás, másrészről egy izgalmas új feladat, amelyben 
szívesen kipróbálom magam, és igyekszem maximá-
lisan ellátni. Szeretem, hogy emberközpontú, mindig 
új feladatok jönnek, és nagyfokú problémamegoldást 
igényel. A munkahelyi légkör nagyon jó, én úgy érzem, 
sikerült beilleszkednem.

- Mit tapasztalsz? Milyen jellemző ügyekkel keresnek 
meg az ügyfelek? 
- Kérelmeket, bejelentéseket kapok, engedélyeket, 
tájékoztatásokat adok ki, adó- és értékbizonyítványt 
állítok ki hagyatéki eljárás keretein belül.

- Az elektronikus ügyintézés mennyire meghatározó a 
munkádban? Hol és milyen formában jelenik meg a sze-
mélyes ügyintézés?
- Jellemzően e-ügyintézés van, emailezés, ügyfélka-
pun történő ügyvitel, de van személyes kontakt is az 
ügyfelekkel ügyfélfogadási időben.

- Egy település életünk foglalata, benne születünk, ben-
ne növünk fel, lakunk, dolgozunk, benne vagyunk bol-
dogok vagy boldogtalanok… Milyen településnek látod 
Táborfalvát?
- Én alapvetően szeretem Táborfalvát. Itt nőttem fel, 
ide kötődöm. Itt, illetve a környéken él a családom, a 
barátaim. De bennem a kettősség érzése jelen van. Él-
tem Budapesten is, én azt is nagyon szerettem. Ott van 
lehetőség minden téren a kikapcsolódásra, kulturális 
életre, színház, kiállítások, rendezvények, koncertek napi 
szinten látogathatóak. Én nagyon kedvelem a színház 
világát, és a különböző zenei koncerteket. Táborfalva 
földrajzi szempontból szerintem ideális helyen fekszik. 
Kecskemét közelsége, illetve, hogy Budapest is elérhető 
távolságban van, jó közlekedéssel, így akár munkahely, 
bejárás szempontjából is vonzó lehet egy idegen számá-
ra. Nyugodt község, biztonságos.

- Táborfalván nőttél fel, hogy alakult az életed? 
- Így igaz, Táborfalván nőttem fel. Az általános iskola 
után Kecskeméten, a Bolyai János Gimnázium emelt 
szintű matematikai osztályában érettségiztem 2000-
ben, majd az akkor még Kecskeméti Főiskola GAMF Ka-
rán diplomáztam műszaki menedzser szakon 2004-ben. 
Ezután helyben folytattam tanulmányaimat, mérlegké-
pes könyvelő végzettséget szereztem. Szerencsésnek 
mondhatom magam, mert sikerült mindig helyben, vagy 
a környékbeli vállalkozásoknál dolgoznom pénzügyi, lo-
gisztikai, személyügyi vonalon. Két évet a honvédség-
nél is dolgoztam, mint közalkalmazott, Pusztavacson. 

2013-ban Pesten helyezkedtem el. Egy gimnáziumi osz-
tálytársam keresett meg, és én éltem a lehetőséggel. El 
is költöztem Budapestre. Ott egy teljesen új területet 
ismerhettem meg szakmailag, idegenforgalom, szállo-
daipar, ingatlankezelés.  Egy új irányvonalat mutatott 
az ott eltöltött hét év. Szakmailag ott is képeztem ma-
gam, az ingatlankezeléshez szükséges társasházkeze-
lői végzettséget megszereztem 2018-ban, és mivel HR 
vezetőként is dolgoztam a pénzügyi mellett, így 2019-
ben elvégeztem a HR szervező és vezetői képzést is. 
2019 októberében megszületett a kisfiam, amely szin-
tén egy meghatározó fordulópont volt az életemben. 
A COVID járvány alatt, 2020 tavaszán költöztem vissza 
Táborfalvára. A felépült bölcsőde lehetőséget adott, 
hogy a kisfiam két éves kora után újra munkába tudjak 
állni. Helyben sikerült elhelyezkednem a MOTOKROM 
Kft-nél pénzügyesként, ahol 1,5 év eltöltött munka-
viszony után váltottam. Sikeres pályázat után 2023 
szeptemberében kerültem jelenlegi helyemre, a Pol-
gármesteri Hivatalba, mint műszaki ügyintéző.

- Milyen terveid vannak?
- Boldognak lenni hosszútávon.

- Sok boldogságot kívánok! Köszönöm szépen a be-
szélgetést!

BORSI MÁRIA

TÖBB MINT BIZTOSÍTÓ
Mi a szolgáltatást
házhoz visszük

Ügyeinek intézését bízza rám!
Módné Csaba Magdolna

2381 Táborfalva, Zrínyi u. 48.
0630-213-4408   0630-450-7911   0629-382-915

- életbiztosítás (kiegészítőkkel)
- időskori biztosítás
- nyugdíjbiztosítás (20% állami támogatással)
- lakásbiztosítás (40% kedvezmény az éves díjból)
- baleset biztosítás
- betegség biztosítás
- kárrendezés

„Gyermekkoromnak szép emléke,
Köszöntelek, húsvét vasárnap!

Száll a szívemre égi béke
Ünnepén a Feltámadásnak.”

(Benedek Elek: Húsvéti ének – részlet-)

Áldott, békés húsvéti ünnepeket kívánunk
Kedves Olvasóinknak!

A TÁBORFALVI MOZAIK SZERKESZTŐSÉGE
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Régi hagyomány óvodánkban, hogy a farsangi idő-
szakot egy egész hetes vidám programmal, Farsangi 
témahéttel szoktuk lezárni. Minden óvó néni meg-
tervezi a csoport egész hetét és minden napra más 
és más bolondos programot talál ki a gyermekek 
számára.  Az ezt megelőző héten már előkészülünk 
a Farsangi hét vidám programjaira és óvodásainkkal 
jelmezt, álarcot, eszközöket készítünk.
Ebben a nevelési évben még egy nagyon izgalmas 
és a gyermekek által kedvelt programmal tettük 
gazdagabbá a farsangi készülődését. Minden cso-
portot elvittünk Lajosmizsére a Dzsimburiba, ahol 
egész délelőtt felhőtlenül játszhattak, ugrálhattak 

a gyermekek. Mind 
az öt csoport busz-
költségét az Óvo-
dai Jótékonysági 
Bál bevételéből 
álltuk, így a szü-
lőknek csak a ked-
vezményes belé-
pőjegy árát kellett 
fizetniük.

A Farsangi témahéten minden napra jutott izgal-
mas és a mindennapoktól eltérő program óvodá-
saink számára.
A gyermekek legnagyobb örömére, az óvó nénik 
egy mesejátékkal kedveskedtek nekünk, sok mo-
solyt csalva óvodásaink arcára. Ismét ellátogatott 
hozzánk a Zenekuckó zenés interaktív produkció, 
akik megtáncoltatták, megénekeltették óvodásain-
kat és bölcsődéseinket. Egy nagyon vidám délelőt-
töt köszönhetünk nekik. A műsor költségeit is az 
Óvoda bál bevételéből álltuk.
 A hét folyamán volt, aki Cica napot, Bohóc napot, 
Lufi, Palacsinta, Bizsu partyt tartott a csoportjá-
ban. Készültek ötletes álarcok, jelmezek, csillám-
tetoválás. 
Minden csoport részére volt vállalkozó szellemű 
szülő, nagyszülő, aki a gyermekeknek farsangi fánk 
sütésével kedveskedett. Nagyon sok aprósüti, üdí-
tő felajánlás érkezett a csoportok számára. Ezeket 
mind a szülőknek köszönhetjük.
A Farsang hete közös mulatsággal, jelmezes beöl-
tözéssel, tánccal zárult, így remélhetően sikerült 
elűznünk a telet.

OMELKÁNÉ CSERNAI ANDREA
Táborfalvi Napraforgó Óvoda és Bölcsőde Igazgató

Fotók: Omelkáné Csernai Andrea

Bál, bál maszkabál

Lévay Erzsébet: Farsang napján
„Farsang napja eljött már,

kezdődik a jelmezbál,
zeneszóra vígan lép,
ring a tarka báli nép.

 Nagy mulatság van itt ma,
ezerféle maskara

perdül-fordul, integet,
búcsúztatja a telet.”
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A Táborfalvi Önkormányzat kezdeményezésére és a 
Jókai Mór Közösségi Színtér dolgozóinak köszönhe-
tően, ismét nagyszabású községi összefogás történt 
a Csurgay Franciska Általános Iskola és a Táborfalvi 
Napraforgó Óvoda és Bölcsőde gyermekeiért.
Újévi Jótékonysági Gálaműsoron vehetett részt a 
község apraja és nagyja.
Hetek óta készültek az óvoda Katica csoportos gyer-
mekei, az iskola diákjai, akik színvonalas  műsorral szó-
rakoztatták a vendégeket.
Nagyon sok szülő házi süteményekkel támogatta a 
rendezvény sikerét. Hálás köszönet nekik érte!

Köszönjük szépen az Eatrendnek az igényes és finom 
szendvicseket, melyeket a büfé számára ajánlottak fel.

Nagyon sokan tisztelték meg jelenlétükkel a rendez-
vényt és ezzel támogatták az iskolát és óvodát.  Szü-
lők, nagyszülők, a község lakói, a helyi intézmények 
dolgozói töltötték együtt a péntek délutánt, mely na-
gyon jó hangulatban telt mindenki számára.

Az estét Nyári Károly jazz-zongorista, énekes zárta szín-
vonalas műsorával. Felcsendültek ismert dallamok, a 
közönség soraiban együtt énekelhettünk a művész úrral.

Azt gondolom, igazán szép hagyomány indult el az el-
múlt évben, akkor még nem tudtuk, milyen sikerrel. 
Ebben az évben számomra bebizonyosodott, hogy 
van igény a kulturált szórakozásra, tartalmas közössé-
gi együttlétekre.

A jövőben is számítunk minden kedves megjelent rész-
vételére, támogatására és reméljük, hogy lesz alkal-
munk újra megszervezni ezt a színvonalas eseményt.

OMELKÁNÉ CSERNAI ANDREA
Táborfalvi Napraforgó Óvoda és Bölcsőde Igazgató

Fotók: Nitta Portré Fotóstúdió

Újévi Jótékonysági Gála



12

TÁBORFALVAI MOZAIK ● 2024 március

A Csurgay Franciska Általános Iskola diákjai, pe-
dagógusai és szülői munkaközössége február 8-án 
farsangi mulatságot tartott. A délután folyamán a 
gyermekek sportvetélkedőn vehettek részt, masz-
kokat készíthettek, volt arcfestés, zsákbamacska és 
büfé, sok-sok finomsággal.
A jelmezes felvonuláson számtalan ötletes jelmezt 
láthattunk. A gyermekek képzelete és a szülők lele-
ményessége, kézügyessége az idén is jeleskedett! Járt 
nálunk SpongyaBob, Popcornárus, Pingvin, Indián, Pil-
langó, Minecraft Steve, Hermione, Harry Potter. Nem 
volt könnyű dolga a zsűrinek! Igazán vidám, tartalmas 
délután tölthettünk együtt! Köszönjük szépen min-
denkinek a segítségét, aki bármilyen módon hozzájá-
rult a rendezvény sikeréhez, jó hangulatához.

JARÁBIK TÜNDE
tanítónő

Fotók: Jarábik Tünde és Szöllősi Aranka

Eltemettük a telet, jöhet a tavasz!
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A Platthy József Bajtársi Egyesületben immár hagyo-
mányosan minden év februárban  összejövünk, hogy 
megtartsuk a farsangot.
Erre a rendezvényünkre meghívjuk a Pilisi Nyugdíjas 
Klub tagjait is, akik nagy örömmel jönnek hozzánk. 
Hosszú évek óta ápoljuk ezt a kapcsolatot, legköze-
lebb mi megyünk Pilisre.
Ha farsang, akkor a jó hangulat mellett nem maradhat 
el a jelmezes bemutató sem. Sok ötletes jelmez volt, 
melyek nagy sikert arattak.
Nagyon jó hangulatú nap volt, melyhez nem hiányoz-
hatott a finom ebéd, a jobbnál-jobb sütemények, 
melyet tagjaink sütöttek. Természetesen, egy kis házi 
itóka is előkerült.
Ebéd után jól esett a bulizás, melyhez Hajducsek Laci 
és társa zenekara húzta a talpalávalót.
A hosszú tél után nagyon élveztük, hogy együtt va-
gyunk, kikapcsolódhatunk és vidáman tölthettük ezt 

a napot.
Mozgalmas volt ez a februári hónap. A saját rendez-
vényen kívül részt vettünk a Jókai Mór Közösségi Szín-
tér által rendezett programokon is. A Magyar Kultúra 
Napja, Jótékonysági  Újévi Gála, a befolyt összeggel az 
iskola és az óvoda programjait támogattuk, és nagyon 
jól szórakoztunk Nyári Károly jazz-zongorista énekes 
koncertjén. Február 21-én egészségmegőrző kirán-
duláson voltunk Cserkeszőlőn, hozzájárult testi-lelki 
egészségünkhöz, emellett nagyon jól éreztük magun-
kat.
Nem fogunk unatkozni márciusban sem, hisz követ-
keznek a Nőnapi rendezvények.

ANTAL JÁNOSNÉ
elnök

Farsangoltunk
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Farsangi Szabi Kupa a 
jótékonyság nevében

Köszönetnyilvánítás
Köszönetemet szeretném kifejezni magam és kis csalá-
dom nevében. Elsősorban a Farsangi Szabi Kupa szer-
vezőinek, segítőinek, résztvevőinek, rokonoknak, ba-
rátoknak, ismerősöknek és ismeretleneknek a sok-sok 
segítséget és önzetlen felajánlást a kupán és azon kívül is! 
KÖSZÖNÖM SZÉPEN EZT A CSODÁLATOS NAPOT! 
Hihetetlen számomra, hogy még ennyi jó ember van kis 
hazánkban! Nagyon nagy erőt ad nekem a gyógyulás 
felé vezető úton! 

Köszönettel:
LAGZI-KOVÁCS SZABOLCS ÉS CSALÁDJA

Tisztelt Olvasók!
A családunk megköszönte ennek az újságnak a ha-
sábjain, de én is megteszem, hogy köszönetünket 
fejezzük ki azoknak a barátoknak, ismerősöknek, 
rokonoknak, szomszédoknak, falubelieknek, régi 
kollégáknak és annak a rengeteg „ismeretlen” ado-
mányozónak, aki ebben a nehéz helyzetben támo-
gatta-támogatja Szabit!
Tudjuk, ha baj van, elkél a segítség, sokszor magunk 
nem tudunk minden akadályt egyedül legyőzni, kelle-
nek a támogató embertársak. Most ennek voltunk-va-
gyunk tanúi. Lehet, a hétköznapi életben nem vagyunk 
tökéletesek, hibázunk, de ezek a dolgok parányiak, ha 
egy baj megtörténik, ami gyökeresen megváltoztatja 
emberek, családok életét. Most ezt láttuk.
Aki a történetet nem ismeri, annak röviden annyi, 
hogy sógorom, Lagzi-Kovács Szabolcs, vagy, ahogy so-
kan ismeritek „Kaszni Szabi”, súlyos betegséggel küzd 
immár egy éve, aminek következtében már hónapok 
óta nem tud dolgozni. A kieső munka, a terápiák, 
gyógyszerek és az orvosi kezelések hatalmas anyagi 
terhet rónak a családra, így jött ez a szándék.
Ez először csak egy baráti támogatásnak indult, mi len-
ne, ha adománygyűjtés lenne kezdeményezve. Sajnos, 
ilyen kiszolgáltatott helyzetben az ember szégyell kér-
ni, pedig legtöbb emberben ott lapul a segítő szándék, 
ez most bebizonyosodott. Rengeteg helyi civil lakos és 
vállalkozó azonnal segítő kezet nyújtott, több tucat tá-
borfalvi és nem táborfalvi érezte úgy, hogy anyagilag 
hozzájárulna ehhez az akcióhoz.
Ezután a helyi futballcsapat szurkolói, játékosai is az 
ügy mögé álltak, hiszen Szabi oszlopos tagja a csa-
pat szurkolótáborának. Ekkor vetődött fel egy jóté-
konysági teremtorna ötlete, ami még több táborfal-
vit mozgatott meg. Nagyon sok felajánlás érkezett a 
rendezvényre, úgy tárgyi, mint anyagi és munkaerő 
formájában is. Ezt egy Facebook kampány keretében 
tettük nyilvánossá, amire régi kollégák, ismerősök is 
folyamatosan jelentkeztek, hogy támogatnák Szabit. 
Erre jöttek még hozzá azok, akik adománydobozok ki-
helyezésével segítették a gyűjtést.
A tornára minden meghívott csapat eljött és a játék-
vezetőkkel tisztességgel végigcsinálták a napot. Reg-
gel 8-tól este 18.30-ig folytak a mérkőzések, rendkívül 
fárasztó volt mindenkinek. Hálásak vagyunk azoknak, 
akik egész nap a büfében szorgoskodtak és segítették 
a rendezvény sikerét. Sokan süteménnyel érkeztek, el-
hozták a büfébe, hogy azzal is növeljék a rendezvény 
bevételét, köszönet nekik is. Ebéd is lett főzve, szar-
vas-babgulyás, mindenki fogyaszthatott belőle, na-
gyon ízlett mindenkinek. Tényleg, felsorolni is nehéz, 
mennyi pozitív dolog történt ezekben a hetekben és 
ezen a napon. Ezek így együtt annyi pozitív energiát 
adtak Szabinak, ami csak a gyógyulás felé tudja terel-

ni, ez biztos. A Facebook-on látható több videó is, ér-
demes őket megnézni, nagyon megható volt. Renge-
teg adomány érkezett, minden várakozást felülmúlt, 
KÖSZÖNET MINDENKINEK!!!
Ez a teremtorna újra megmutatta azt, hogy a futball 
mire képes. Sokan csak legyintenek a focistákra, hát 
most a helyi és környékbeli futball-kollektíva olyan he-
gyeket mozgatott meg, ami példaértékű lehet minden 
közösség számára. Persze, nem minden a futballról 
szólt, hiszen sokan voltak, akiknek talán nem sokat je-
lent a foci, mégis teljes mellszélességgel odaálltak és 
minden tőlük telhetőt megtettek Szabiért.
KÖSZÖNET ÉS HÁLA NEKTEK!!!
Ui: A szervezőkben már megfogalmazódott egy ha-
sonló összefogás, sajnos kis falunkban sokan vannak, 
akiknek meg kell ragadni a kezét és fel kell segíteni a 
földről... Folytatjuk!

POLYÁK CSABA
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2024. február 24-én farsangi gyermekbulit tartot-
tunk a HEMO-ban. Nagy öröm számunkra, hogy ilyen 
sok gyermek öltözött be különböző jelmezekbe. Öt-
letes jelmezek születtek, a zsűrinek nagyon nehéz 
volt a döntés, hogy ki, hányadik helyen végezzen, 
de a zsűri jószívű volt, így mindenki kapott jutalmat. 
Délután volt arcfestés, kézműveskedés, fánksütés és 
a Mesezenekar is fellépett.

Köszönjük a segítséget és a támogatást a Táborfalvi 
Hagyományőrző Íjász Egyesületnek, Páll Krisztiná-
nak, Dohándi Ildikónak, Láncos Reginának, Borosné 
Szűcs Bettinának és köszönjük a gyermekeknek, szü-
lőknek, nagyszülőknek.

NAGY BENCE
művelődésszervező

Farsangi gyermekpartyFarsangi gyermekparty
a Helyőrségi Művelődési Otthonbana Helyőrségi Művelődési Otthonban

FEEDER HORGÁSZVERSENY
A Táborfalvai HE megrendezi a nyílt, nevezéses 
FEEDER HORGÁSZVERSENYT, melyre érvényes álla-
mi jeggyel rendelkező horgászok, a nevezési díj befi-
zetésével jelentkezhetnek.
Nevezési határidő: 2024.03.20.
Nevezők maximális száma: 30 fő A határidő lejárta 
után nevezés nem lehetséges.
Verseny időpontja: 2024. március 24.
Verseny helye: Táborfalvai horgásztó (Táborfalva, Kő-
rösi út 120.)
Verseny időbeosztása:
• 06,00-07,00-ig sorsolás, szabályok ismertetése,
 helyfoglalás
• 07,00-14,00-ig verseny,
• 14,00-tól mérlegelés, ebéd, eredményhirdetés
A horgászversenyen egy bottal, egy horoggal, kizáró-
lag feeder horgászkészséggel engedélyezett a horgá-
szat. Keretes haltartó, merítő szák és halfertőtlenítő, 
ill. pontymatrac használata kötelező! Etetni csak gyári 
anyagokkal lehetséges, élő anyag használata nem kor-
látozott!
A nevezési díj 8000Ft, mely tartalmazza az ebéd árát 
is. Kísérőknek ebéd 2000Ft/adag, mely marhapörkölt 
lesz.

Nevezés, információ:
Nagy Zoltán 30/3589347

HE Vezetőség




